
U ludzi to niemożliwe
Możliwości człowieka są ogromne, coraz większe. Jeszcze kilka
lat temu nie spodziewaliśmy się, że w kieszeni będziemy nosić
telefony komórkowe, że z dowolnego miejsca na świecie będziemy
mogli  się  porozumieć  z  każdym  przez  Internet.  Niektóre
odkrycia nas zadziwiają, ale są też takie, które obserwujemy z
przerażeniem. Wolność odkrywania nie zawsze idzie w parze z
respektem dla sumienia ludzkiego, nie zawsze chce się liczyć z
godnością człowieka i innych stworzeń. Przecież nie wszystko
co jest możliwe, jest jednocześnie moralne. W tym obszarze
jesteśmy świadkami wielkich sporów między tymi, którzy nie
dopuszczają  żadnych  ograniczeń  dla  możliwości  twórczych
człowieka, a tymi, którzy sygnalizują, że są granice, których
przekraczać człowiekowi nie wolno. Dzisiaj Ewangelia mówi nam,
że u Boga wszystko jest możliwe, także to, że człowiek może
wejść do królestwa Bożego. Jest jeszcze bardzo wiele takich
obszarów, które pozostają dla ludzi niedostępne. Jest jeszcze
wiele takich spraw wobec których człowiek pozostaje całkowicie
bezradny. Co więcej, w obliczu wielkich ludzkich osiągnięć
odsłaniają  się  jeszcze  wyraźniej  ludzkie  ograniczenia.  To
powinno nas uczyć wielkiej pokory, ale i zachwytu wobec Boga,
dla którego wszystko jest możliwe. U Boga nie ma bowiem nic
niemożliwego.
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